

Protokoll - Styrelsemöte 2022-05-09

Tid: måndag 9/5 -22 kl. 14.00 – c:a 16.00

Plats: Stationshuset

Närvarande: Hjördis Mattsson Malm, Kent Kotte, Kjäll Järvliden, Marie Cederwall och Anders Åhlfeldt.

Ej närvarande: Bosse Pettersson

Ordförande Kjäll Järvliden öppnade mötet.

1. Val av sekreterare och justerare

Till sekreterare valdes Anders Åhlfeldt och till justerare valdes Kjäll Järvliden.

2 Föregående protokoll

Föregående protokoll har godkänts och justerats.

3. Beträffande kommande möte den 12 maj

Agendan: Första-gångs-besökare, Fika/lotter, Richard, Quiz, Gunnel, Kent, Kjälls info, Quiz-svar och prisutdelning. Tacka våra värdar.

Kent ombesörjer inhandlande av erforderliga lotteripriser för såväl Quiz, lotteriseringar (2 st) och entrébiljetter ... dessutom blommor till Richard.

Bosse inhandlar bullar (av lämplig storlek) från "BakeMyDay". (Avstämt mellan AA och Bosse 10/5).

4. Nästa månadsmöte den 9/6.

Vi diskuterade kring ett eventuellt "sommartema" och kom fram till att cirklarna och kultur- resp. rese-grupperna sköter detta.

Britt-Marie Bodén kan tyvärr inte köra skrivarcirkeln i höst. **Kjäll** kontaktar henne för möjlig ersättare.

Kent kontaktar Gunnel Jakobsen för en ny "5-minutare" om Stuvsta.

Orkester är bokad: Kalle Forssell och Kjell Holm.

5. Diverse uppföljning

- Aprilmöte (+/-) - Vi måste vara tydliga med att våra underhållare har max 45 min.
- Programblad - Det konstaterades att det dels medför extra kostnader för tryck och distribution samt att viss information kan hinna bli inaktuell mellan utgivningarna. **Kent** skickar ett exempel från Segeltorps Kulturförening. Vi bordlade frågan till i höst.
- Att kalla "50-talare" till månadsmöte - aktuellt till hösten.

6. Ekonomirapport

Marie informerade och att allt är under kontroll. Vi går ungefär med plus minus noll för närvarande.

Marie har funderingar på hur Riksförbundet hanterar utbetalningen av "vår" andel (= 60,- kr/medlem) av medlemsavgiften. Anders har varit i kontakt med Riks och fått besked att utbetalning är på gång.

Vi har fått penningpåsar från Loomis utan ytterligare instruktioner, vilket var märkligt. **Marie** utforskar om bakgrunden.

Sofia har inte skickat sin sista faktura ännu. Vi beslutade att subventionera priset för de medlemmar som deltagit i de 3 yoga-passen under våren. **Hjördis** kollar med Sofia om hon har något förslag på ersättare.

7. Resor, kultur och utflykter

Kultur på G – Valdemarsudde, Happy Voices och Litografiska Museet.

Rapportering (hur var det) på mötet - Casa Buongiorno (Maggan) och Soppteatern (Marie)

Resor på G - Kryssningar till Bornholm och Visby samt en tur i Nynäshamns skärgård.

9. Höstens månadsmöten

Första mötet är torsdag 8/9. Det föregås av ett 1:a styrelsemötet för hösten (OBS) tisdag 16 augusti. Troligen behöver vi också ses måndagen 5/9 för en sista avstämning. Därefter kör vi styrelsemöten som vanligt, dvs måndagen i samma vecka som månadsmötet.

Marie kontaktar Stuvsta Trädgård för att höra om de är intresserade av att presentera sig och att visa hur man sätta ihop en snygg bukett. Vi lottar ut buketten på entrébiljetten.

Kent kontaktar musikskolan och dansgrupper/skolor för att få dem att underhålla oss någon gång under hösten.

Alla funderar på artister. Om det är någon som känner för det skanna gamla programblad från SPF och PRO föreningarna i Huddinge.

10. Riks-, distrikt-, SAM info

Det verkar som alla får nyhetsbrev från Riks och Distriktet ... bra!

Riks - kolla in "Intranatet" (mycket bra info) och försäljning av beg. mobiler och datorer!

Distriktet - vi "demonstrerade" i Stuvsta 4/5 😊

SAM - Allt fokus är på Valsamverkan 17 + 19 maj

10. Ombud

Ingen i styrelsen var sugen på att vara ombud på Distriktet årsmöte, ABFs årsmöte eller på SAM årsmötet. Medlemmarna har inte heller visat något intresse.

Jag deltar på SAM årsmöte, övriga skippar vi tills vidare.

11. Övrigt

Kent reder ut hur det funkar med PRO medlemskort. När behövs dom? Hur distribueras dem? Hur beställer man ett nytt?

Kjäll kallar till en cirkelavslutning.

Vi har inte glömt bort att ta fram en inventarielista. **Kjäll** och **Marie** är ansvariga.

Vi behöver röja och inreda på kontoret. **Kjäll** kallar till röjarskiva!

Anders jobbar på idén att få igång snickeriet i Stationshusets källare. Kontaktvägarna verkar vara snåriga 😞.

Kjäll tackade och avslutade mötet.

Vid protokollet


Anders Åhlfeldt

Ordförande/Justerare


Kjäll Järviden